
                                  
                                                                    Zápisnica 

z riadneho zasadnutia komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ 
konaného dňa 19.3.2013 v Galante 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnený: p. Kostka  
Hostia: Mgr. Ladislav Maťašovský,  p.Majerník, zástupcovia  Interligy Galanta 
 
Mgr. Zsolt Barczi - predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí, ktorí sa zúčastnili 
riadneho zasadnutia komisie a zároveň ich oboznámil s programom zasadnutia.  
 
Program zasadnutia:1. Analýza rozpočtu za rok 2012  
                                 2.Organizačné zabezpečenie 31. ročníka Behu Galantou 
                                 3. Informácia o príjmoch a výdavkoch za február  2013 - SŠZ                                     
                                    4. Rôzne 
                                     
Program zasadnutia bol  na návrh predsedu komisie zmenený,  bod č. 5. riešenie hracej plochy pre  
OZ Interliga bol presunutý na začiatok rokovania. Uvedený program bol jednomyseľne členmi 
komisie  schválený. 
 
Bod č. 1) OZ Interliga - riešenie hracej plochy   
Mgr. Barczi - privítal na zasadnutí p. Prokopeca a ďalších dvoch zástupcov Interligy za účelom 
informovania o činnosti v ŠK a riešenia hracej plochy.  
p. Prokopec – podal informáciu o činnosti OZ Interliga . Uviedol že  Intreliga momentálne nemá 
vyriešenú situáciu s hracou plochou. Komisii bola zaslaná žiadosť o pomoc pri riešení vzniknutej 
situácie, navrhnuté boli nasledovné riešenia:  umelá trávna plocha štadióna FC Slovan alebo 
navrátenie do priestorov ihriska na ZŠ Z.Kodálya VJM. P. Prokopec požiadal komisiu o stanovisko 
k uvedenej požiadavke. 
Mgr. Barczi – informoval prítomných o záporných stanoviskách firmy Sporter s. r. o. , SŠZ 
Galanta, FC Slovan Galanta k využitiu umelej trávy štadióna FC Slovan. 
Na návrh primátora mesta  bude zvolané dňa 26.3.2013 o 10.00 hod pracovné rokovanie 
primátora, ktoré bude zamerané na preverenie možnosti navrátenie hracej plochy pre OZ 
Interliga na ihrisko ZŠ Z.Kodálya s VJM.  
 
Bod č. 2) Analýza rozpočtu za rok 2012 
Mgr. Barczi  -   informoval komisiu o analýze rozpočtu za rok 2012. 
Komisia MTV a Š berie analýzu rozpočtu za rok 2012 na vedomie a odporúča ju MsZ  
v Galante schváliť v predloženej forme a rozsahu. 
 
Bod č. 3). Organizačné zabezpečenie 31. ročníka Behu Galantou 
Mgr. Barczi   - uviedol nasledovné, členom komisie bolo doručené  organizačné  zabezpečenie 
XXXI. ročníka Behu Galantou- Behu oslobodenia, ktorý sa uskutoční 13.4.2013. Po dohode so 
zástupcami firmy Samsung, bude aj tento rok táto spoločnosť podporovať podujatie (vecné ceny pre 
víťazov, minerálky pre všetkých účastníkov a tričká pre mládežnícké kategórie). 
Pripravené sú tak isto, ako po minulé roky finančné odmeny pre najlepších, bohatá tombola a 
občerstvenie pre účastníkov hlavnej kategórie (guláš, kofola).  
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie podanú informáciu bez pripomienok. 
 
Bod č. 4) Informácia o príjmoch a výdavkoch za január 2013 – SŠZ 
p.Majerník – informoval prítomných o príjmoch a výdavkoch SŠZ za obdobie február 2013. 



Písomnú správu obdržali všetci členovia komisie na zasadnutí. 
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie podanú správu bez pripomienok. 
 
Bod č. 5) Rôzne 
Mgr. Barczi   
- informoval prítomných o dodatočnej žiadosti  o dotáciu pre novozaložený  futbalový klub TJ 
Galanta  mestská časť Hody doručenej na MsÚ 5.3.2013. TJ bolo založené v roku 2013. V roku 
2012 fungovali ako FC Galanta B  a na činnosť čerpali finančné prostriedky z FC Slovan Galanta. 
Komisia podporuje činnosti novovzniknutých klubov, ktoré majú za sebou úspešný rok. Odporúča  
TJ podať žiadosť o dotáciu po výzve v roku 2014 na predpísaných tlačivách a doložiť potrebné 
doklady o založení TJ.  
- Mgr. M. Psota zaslal komisii na prerokovanie návrh Branislava Šablatúru na zámenu pozemkov 
parcely reg. „E“  č. 374/100, druh orná pôda o výmere 8484 m2 a parc.č.374/200,druh orná pôda 
o výmere 1892 m2 katastrálne územie Hody v rozsahu spoluvlastníckeho podielu navrhovateľa 6/7 
za pozemok vo vlastníctve mesta Galanta parcela „E“ č. 922/217, druh orná pôdy o výmere 14 350 
m2, katastrálne územie Galanta.  
Komisia MTV a Š berie materiál na vedomie a odporúča  MsZ v Galante riešiť pozemky pod 
celou plochou ihriska komplexne. 
- TTSK požiadal o spoluprácu pri zostavovaní publikácie s pracovným názvom Encyklopédia  
športu v TTSK, písomne boli oslovené ŠK a TJ v meste Galanta a boli navrhnuté nasledovné  
osobnosti: Alexander Czigler, Richard Csejtey. 
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie podanú informáciu bez pripomienok. 
- informoval prítomných o oznámení novovzniknutého občianskeho združenia BC Tvrdá päsť 
Galanta v roku 2012. 
Komisia  MTVaŠ  berie na vedomie podanú informáciu bez pripomienok. 
 
Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným uviedol, že nasledujúce zasadnutie sa 
bude konať 23.4.2013 o 15.00 hod , poďakoval za  účasť a zasadnutie ukončil.  
                                                                                         
                                                                                               Mgr. Zsolt Barczi v.r. 
     predseda komisie 
V Galante 20.2.2013  
Zapísala: H. Mészárosová  
 


